

No. 35487

October 17, 2013

Le 17 octobre 2013

Coram: Abella, Rothstein and
Moldaver JJ.

Coram : Les juges Abella, Rothstein et
Moldaver

BETWEEN:

ENTRE :

Calvin Clarke

Calvin Clarke

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C55206, 2013 ONCA 7, dated January 11, 2013, is granted without costs and the timelines are abridged to allow this case to be heard with *Her Majesty the Queen v. Level Aaron Carvery* (35115) and *Her Majesty the Queen v. Sean Summers* (35339).

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C55206, 2013 ONCA 7, daté du 11 janvier 2013, est accueillie sans dépens et les délais sont abrégés pour que cet appel soit entendu avec *Sa Majesté la Reine c. Level Aaron Carvery* (35115) et *Sa Majesté la Reine c. Sean Summers* (35339).

J.S.C.C.
J.C.S.C.